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- Ik sta hier namens de Historische Vereniging De Zijpe waarvan ik bestuurslid ben. Deze vereniging 

zet zich in voor vergroting van de kennis van het erfgoed van de voormalige gemeente Zijpe, 

verspreiding hiervan en, erg belangrijk, behoud hiervan. 

- De Zijpe was de eerste grote bedijking in de Noordelijke Nederlanden en was in 1597 voltooid, dus 

ruim 400 jaar geleden. 

- De drooglegging werd gefinancierd door zeer bemiddelde mensen m.n. uit Amsterdam. Deze 

verhuurden de grond, maar lieten voor zichzelf in de nieuwe polder behuizingen aanleggen als 

zomerverblijf. Meestal was dit een gedeelte van een door een pachtboer bewoonde boerderij, de 

zgn. heerschapsverblijven. Voor vertier legden zij rond hun buitenverblijf een plantagie aan, een bos, 

dat vooral uit loofbomen bestond, waarin het heerlijk en gezond vertoeven was. Zo waren er in  1732 

een kleine 50 van deze plantagies. Maar na de Franse tijd verloren de regenten aan invloed en taande 

hun belangstelling voor de Zijpe, met als gevolg dat er nog maar 2 plantagies overbleven, nl. het 

Wildrijk en het Ananas, beide tot 1956 eigendom van Graaf Bentinck. 

- De plantagies vormden dus een essentieel onderdeel van de historische Zijpe en de resterende twee 

dienen beschouwd te worden als Zijper erfgoed. 

- Daarom wil de Historische Vereniging Zijpe een indringend pleidooi houden het Ananas te 

behouden zoals het nu is en de bestemming niet te veranderen. Gebruik als kampeerterrein, ook al is 

de  stichting NTKC mogelijk van goede wil, zal absoluut leiden tot achteruitgang van dit erfgoed. 

Daarnaast vrezen wij dat na doorverkoop t.z.t  het Ananas zal ophouden te bestaan als zodanig en dit 

dus het einde is van de op één na laatste plantagie.  Het is de taak van ons, de Zijper Historische 

Vereniging en u als bestuurders en verantwoordelijken dit niet te laten gebeuren en het Ananas te 

bewaren voor onze nazaten, want weg is weg en komt nooit meer terug!  

Namens de Historische Vereniging Zijpe en ik denk vele Zijpenaren verzoek ik de 

Gemeenteraadsleden dan ook om goed over uw besluit na te denken. 


